
حواشـــی پیرامون ســـرخابی ها تمامی ندارد و به نظر می رســـد برای این دو باشگاه 
پرطرفدار تهرانی گریزی هم از آن نیســـت. این دو باشـــگاه همواره با حاشـــیه های 
مخرب زیادی دست و پنجه نرم کرده اند. این در حالی است که در فصل جاری 
و به طور مشخص در هفته های اخیر این حواشی پیرامون باشگاه آبی پوش افزایش 
پیدا کرده و جالب اینکه تنوع این حواشی طی روزهای اخیر بیشتر هم شده و حالا 

اخبار حاشیه ای و زرد جدیدی پیرامون آبی ها شنیده می شود. 
در این بین طی روزهای گذشته برخی رسانه ها اسنادی را منتشر کردند که براساس آن 
باشگاه استقلال 200 میلیون تومان کارت هدیه خریده است که ابهاماتی در این اتفاق 
وجود دارد. در این زمینه حتی یک رسانه مدعی شد که با توجه به قوانینی که وجود 
دارد، مشخص است که خرید کارت هدیه فارغ از مبلغ و شخص گیرنده، غیرقانونی 
است و تخلف محسوب می  شود. استقلال در شرایطی 200 میلیون تومان کارت 
هدیه تهیه کرده که حساب های این باشگاه بلوکه است و هیات مدیره استقلال 
مصوبه ای مبنی بر »هزینه برای باشگاه، بدون تصویب هیات مدیره« به خطیر نداده 

است پس هر هزینه ای طبق قانون و مصوبات، باید با تایید هیات مدیره باشد. 
در این خصوص اما باشگاه استقلال نیز دست به شفاف سازی زده و توضیحاتی 
را ارائه کرد: »انتشار یک سند بانکی در فضای مجازی باعث شده برخی شایعات و 
اخبار کذب درباره این سند از سوی منابع مغرض، در فضای مجازی منتشر شود. 
این سند بانکی مربوط به خرید تعدادی کارت هدیه از سوی باشگاه استقلال برای 

کادمی باشگاه است.  اهدا به کادرفنی و بازیکنان تیم امید استقلال و کارکنان آ
همان طور  که قبلا هم اطلاع رسانی شده بود، موبایل موسوی آمل، اسپانسر باشگاه 
استقلال به عنوان پاداش برد تیم امید استقلال در دربی امیدها، خرید این کارت 

هدیه ها را متقبل شده بود.«

 هزینه کرد کارت های هدیه قانونی است؟
با این حال این حواشی ادامه پیدا کرده و روز گذشته دامنه های آن به یک برنامه 
گاه در باشـــگاه اســـتقلال به  تلویزیونـــی رســـید. در ایـــن خصـــوص اما یک مقام آ
»فرهیختـــگان« گفت: »این مبلغ از منابع مالی باشـــگاه نبـــوده که ما مصوبه آن را 
بگیریم، بلکه یک هوادار که به تازگی اسپانسر باشگاه استقلال شده است قصد 
داشت به صورت مستقیم به امیدها پاداش بدهد که ما از این امر ممانعت به عمل 
آورده و به وی اعلام کردیم طبق قانون حتی پاداش های خارج از سیستم باشگاه 
نیز باید ثبت شـــده و ســـپس هر جایی که اسپانســـر خواست می تواند آن را خرج 
کند. این مگر پول باشگاه یا منابع درآمدزایی باشگاه بوده که مصوبه هیات مدیره 
را بخواهد؟ قانونا فقط باید این کمک را ثبت می کردیم که این اتفاق هم افتاد. وقتی 
، این شکلی هجمه درست می کنند برای ده ها  برای 200 میلیون تومان کمک هوادار
میلیارد تومانی که هواداران متمول بدون ثبت به رقیب پرداخت می کنند چرا هیچ 

برنامه و هجمه ای درست نمی شود؟«
وی ادامـــه داد: »مبلـــغ کارت هدیه هـــا از محل درآمدزایی باشـــگاه و قراردادهای 
اسپانســـری نبوده و هوادار ما علاقه داشـــته تا به صورت کارت هدیه از بازیکنان و 
کادمی تشکر کند. بنابراین باشگاه استقلال در این  کادر امیدها و برخی عوامل آ
مقوله فقط عملیات مالی را ثبت کرده و نقشـــی در منبع مالی تهیه این کارت یا 

چگونگی هزینه کرد آن نداشته است.«

 چقدر احتمال کسر امتیاز وجود دارد؟
از سوی دیگر بعد از تخلفات نقل و انتقالاتی دو باشگاه سپاهان و پرسپولیس، حالا 
پرونده باشگاه استقلال بعد از شکایت چند تیم از جمله پرسپولیس و آلومینیوم 
اراک به کمیته انضباطی رفته و شنیده می شود به زودی رای این پرونده صادر خواهد 
شد. باشگاه سپاهان به دلیل چهار مورد تخلف با کسر چهار امتیاز و پرسپولیس 
به دلیل یک تخلف با کسر یک امتیاز جریمه شدند. در این بین اما برخی مدعی 
هستند به خاطر آنکه به باشگاه استقلال پنج مورد اتهام وارد شده بنابراین بین یک 
تا پنج امتیاز از این باشگاه که صدرنشین فعلی لیگ برتر است، کم خواهد شد. 
در این خصوص برخی رسانه ها نیز اعلام کردند که کسر امتیاز از استقلال قطعی 
است ولی به تعداد تخلفات مطرح شده )پنج تخلف( پنج امتیاز از این باشگاه 
کم نخواهد شد. حال باید دید درنهایت برای پرونده استقلال چه اتفاقی رخ خواهد 
داد و چند امتیاز از این باشگاه کم خواهد شد. البته چند روز پیش در این مورد در 
»فرهیختگان« به نقل از یک مدیر استقلالی دفاعیه های باشگاه استقلال درباره 

پنج تخلفی که به زعم اعضای کارگروه نظارت بر سقف بودجه و قراردادهای 
لیگ برتر به این باشگاه نسبت داده است را منتشر کردیم. با این حال 

گاه درباره آخرین وضعیت این پرونده، اظهار داشـــت:  این مقام آ
»ان شاءالله اوایل هفته این پرونده با دفاعیات ما تکمیل شده و به 

کمیته انضباطی ارسال خواهد شد. در این خصوص دفاعیات 
خود را ارائه داده و هنوز هم معتقدیم تخلفی را مرتکب نشده ایم. 

بنابراین در کمیته انضباطی به احتمال زیاد حکم برائت باشگاه 
استقلال خواهد آمد.«

 پنجره استقلال بسته می شود؟
همچنیـــن دربـــاره آخرین وضعیـــت پرونده طلبـــکاران خارجی 

اســـتقلال و نگرانی هایـــی که درخصـــوص عدم صدور مجوز 
حرفه ای این باشگاه که با این وضعیت، دوباره استقلالی ها 

را تهدید می کند این مقام مسئول در باشگاه استقلال به 
»فرهیختگان« گفت: »به جز حکمی که توسط دادگاه 

عالی ورزش )CAS( درباره پرونده محمد محبی 
و باشـــگاه ســـانتاکلارا ابلاغ شـــده و قطعیت 
پیـــدا کرده اســـت هنـــوز ســـایر پرونده های ما 
قطعی نیســـتند و فعلا جای نگرانی نیســـت. 

درخصوص پرونده سانتاکلارا نیز در وهله اول پنجره بسته خواهد شد که براساس 
آن تا نیم فصل فرصت داریم این مبلغ را تهیه و پرداخت کنیم تا مشکلی برایمان 
پیش نیاید. بنای تقویت تیم هم در نیم فصل اســـت و تا آن زمان ان شـــاءالله این 
پرونده را هم حل و فصل خواهیم کرد تا مشکلی برای نقل وانتقالات تیم پیش نیاید.«
به گزارش »فرهیختگان«، از باشـــگاه اســـتقلال خبر می رســـد آرای قطعی ســـایر 
پرونده های خارجی های طلبکار از این باشگاه هنوز صادر نشده و این در حالی 
اســـت که با اعلام احکام قطعی نفراتی مانند ســـاپینتو و دســـتیارانش، ســـیلوا و 
آمانوف، قرار است به منظور خریدن وقت و طولانی تر کردن پروسه تسویه حساب با 
طلبکاران به منظور صدور مجوز حرفه ای، به این آرا که فیفا صادر می کند از دادگاه 

عالی ورزش دادخواهی صورت گیرد. 

هنوز زخم های تیم نساجی به خاطر اتفاقات داوری بازی با تراکتور التیام پیدا نکرده 
است که پاکو خمز در اقدامی عجیب در کنفرانس خبری از عدالت در داوری 
می گوید و صراحتا عنوان می کند اگر سوت های مشکوک زده نشود برنده می شوند! 
به نظر می رسد او در شرایطی که تیمش در حرکتی سینوس وار ثبات برای موفقیت 
را از دســـت داده اســـت به نوعی با چنین اظهاراتی فرار رو به جلو کرده و از زیر بار 
اظهارنظر درخصوص مسائل فنی شانه خالی می کند. این طور به نظر می رسد که 
او هنوز به خاطر شکست پرگل در فصل گذشته رقابت های لیگ برتر و دریافت 
هفت گل از استقلال غمگین است و به نوعی استرس تکرار آن شکست تاسف بار 
را دارد. به نظر می رسد خمس فصل متفاوتی را در تراکتور سپری می کند. او در اولین 
کنفرانس خبری اش همه کاسه کوزه ها را بر سر مدیران باشگاه شکاند، از جذب 
بازیکنان نامناسب صحبت کرد و در ادامه هم در هر هفته مهارت عجیب وغریبی 
را از انتقاد به باشگاه و بازیکنانش نشان می دهد که حتی باعث ناراحتی مدیران 
باشگاه نیز شده است؛ تا جایی که اگر مبلغ قرارداد بالای او وجود نداشت و سقف 

بودجه باشگاه نیز پر نبود چه بسا با او قطع همکاری می کردند. 
 ، عملکرد نامناســـب تیم تراکتور در فصل جاری، انتقادها از عملکرد فنی خمز
ترکیب متفاوت و عجیبی که گاها در برخی بازی ها به میدان می فرســـتد همه و 
همه از دلایل متفاوت بودن خمز نسبت به فصل گذشته است. در شرایطی که 
توقع می رفت او به عنوان یک مربی حرفه ای تاثیرات مثبتی را در فوتبال ایران بگذارد 
به نظر می رسه فوتبال مان روی او اثر گذاشته و به جای اینکه فوتبال را تحت تاثیر 
قرار دهد خودش تحت تاثیر قرار گرفته است. سرمربی تیم تراکتور در شرایطی که 
فقط یک روز تا بازی با استقلال مانده بود در کنفرانس خبری این شبهه را ایجاد 
می کند که شاید این مربی خود را از پیش بازنده می داند و به همین دلیل جنگ 

روانی را بیرون از زمین آغاز کرده است. 

 خاطره بازی با ۷ گل
استقلال فصل گذشته در دیدار رفت به تراکتور باخت اما در دیدار برگشت مقابل 

این تیم به پیروزی پرگل هفت بر یک رســـید. ضمن اینکه در جام حذفی هم با 
دو پنالتی یامگا از ســـد تراکتور عبور کرد. چنین نتیجه غیرمنتظره ای آن هم در 
شرایطی که تراکتور فصل گذشته با خمز خوب کار می کرد همه را شوکه کرده بود و 
حالا دقیقا به همین دلیل بازی امروز استقلال و تراکتور فارغ از موقعیت دو تیم در 
جدول رده بندی حساسیت ویژه ای دارد. از طرفی تراکتور سال هاست که در آزادی 
موفق نشده استقلال را شکست دهد. از این رو  انگیزه مضاعفی دارند که طلسم را 
شکسته و پس از شش سال در ورزشگاه آزادی موفق به شکست استقلال شوند. 
البته آنها فصل گذشته در تبریز و در بازی رفت موفق شدند استقلال را در خانه 
خودشان شکست دهند و این آمار ناکامی ها مربوط به حضور در ورزشگاه آزادی 

است. آخرین باری که آنها موفق شدند استقلال را در تهران و در استادیوم 
آزادی از پیش رو بردارند به زمان مربیگری امیرقلعه نویی در لیگ شانزدهم 

برمی گردد؛ جایی که منصوریان روی نیمکت استقلال نشسته بود و تراکتور 
موفق شد در ورزشگاه آزادی این تیم را شکست دهد. تراکتور همین حالا 

هم به لطف عدم نتیجه گیری رقبا در جایگاه چهارم جدول با ۱۵ امتیاز 
قـــرار دارد وگرنـــه بـــرای تیمی که از ۹ بازی ۴ باخـــت در کارنامه خود 
ثبت کرده جایگاه چهارم غیرقابل باور است. تراکتوری ها به خوبی 
می دانند اگر می خواهند در لیگ جاری حقانیت خود را ثابت کرده 
و جایگاه واقعی خود در جدول رده بندی را نشان دهند نیازمند 
انجام یک کار بزرگ هستند. تیم تراکتور از ابتدای فصل تاکنون 

مقابل استقلال خوزستان، مس رفسنجان، هوادار و نساجی موفق به پیروزی شده 
است. این طور به نظر می رسد که در اغلب بازی های حساس از جمله رویارویی 
با سپاهان و پرسپولیس شکست را پذیرفته است. اگر تراکتور بخواهد به این روند 
خود ادامه داده و شرایط را تغییر ندهد بدون شک دیگر رقبا به زودی جای او را 

می گیرند و شانس خود برای بالا نشینی در جدول لیگ را از دست خواهد داد. 

 تراکتور چرا و چگونه؟
 ، فصل قبل درست در هفته های پایانی خیلی ها بر این باور بودند که اگر پاکو خمز
زودتر مربی تیم تراکتور شده بود این تیم حالا می توانست حتی برای قهرمانی ادعا 

داشته و خود را در جمع سه تیم برتر جای دهد. 
همین صحبت ها باعث شـــد تا مدیران باشـــگاه تحت تاثیر قرار گرفته و 
قبـــل از پایـــان فصـــل قرارداد این مربی را تمدید کننـــد و حالا یکی از دلایل 
اینکـــه می ترســـند بـــه این مربی انتقاد کنند همین قرارداد دوســـاله و البته 
گرانقیمت خمز است. در همین خصوص یکی از نزدیکان باشگاه تراکتور 
به »فرهیختگان« گفت: »مدیران باشگاه به شدت از عملکرد خمز ناراحت 
هستند، حتی در جلسه اخیری که اعضای هیات مدیره با او داشتند به شدت 
به وی انتقاد کرده و موارد مهمی را به او گوشزد کردند. از طرفی سرمربی تراکتور 
در جلســـه انعطاف زیادی از خود نشـــان داده و همین باعث شد تا مدیران 
باشگاه تراکتور بار دیگر به او میدان داده و فعلا او را تحت فشار نگذارند.« 

پرواضح است که تیم تراکتور فصلی متفاوت را سپری می کند. در شرایطی که به 
نظر می رسید با وجود سرمربی اروپایی شرایط برای تراکتور خوب پیش برود اما ظاهرا 
اختلاف نظرها از همان ابتدا وجود داشت. دوگانگی در یارگیری، محدودیت های 
مالی، افزایش قیمت دلار برای جذب بازیکنان خارجی و البته برخی مخالفت ها 

با پاکو باعث شد تا استارت عدم هماهنگی از همان ابتدای فصل زده شود. 
خمـــز قبـــل از اینکه راهی تعطیلات پایان فصل شـــود درخصوص جذب برخی 
بازیکنـــان مدنظـــرش با مدیران وقت باشـــگاه مذاکره کرد. در آن زمان قرار شـــده 
بود این مربی چند بازیکن را به باشگاه تراکتور اعلام کند، مدیران و کمیته فنی 
بازیکنان مورد نظر براساس فیلم هایی که ارسال می شود ارزیابی کنند و درصورت 
صلاحدید برای مذاکره وارد عمل شده و به توافق برسند. سرمربی تراکتور در مدتی 
که در تعطیلات بود این کار را انجام داد. چند بازیکن را به خوبی ارزیابی کرد فیلم 
بازی های آنها را برای باشگاه ارسال کرد و فیلم ها بازبینی شد اما درنهایت مبالغ 
درخواســـتی به شـــکلی نبود تا باشگاه تراکتور بتواند این نفرات را جذب کند. در 
نتیجه برای خمز پیغام فرستادند که امکان عقد قرارداد با بازیکنان مورد نظر او 
وجود ندارد و در عوض نفراتی به عنوان جانشینانی برای بازیکنان مورد نظر او در 
انتخاب شدند.  سرمربی تراکتور در آن مقطع با توجه به مشکلات مالی و افزایش 
( را به  قیمت دلار قانع شـــد که از بین نفرات مورد نظرش فقط یک نفر )خمینز
تیم تراکتور منتقل کند و سایر نفرات با نظر باشگاه جذب شدند. البته باشگاه 
تراکتـــور بـــرای جـــذب این نفرات درنهایت تایید ســـرمربی خـــود را می گرفت اما 
واقعیت این اســـت که این مربی چندان شـــناختی از بازیکنانی نظیر نادری یا 
حسین زاده نداشت؛ در نتیجه با شروع مسابقات او نتوانست تیم مورد نظر خود 
را ببندد و زمان زیادی طول کشید تا به ترکیب مورد نظر خود برسد. از طرفی حالا 
هم با سبک بازی تراکتور می توانیم ادعا کنیم خمز هنوز ترکیب مورد نظر خود را 
پیدا نکرده است که این نیز یکی از چالش های اخیر او با باشگاه است. در واقع 
مدیران، سرمربی و حتی بازیکنان تراکتور به اتفاق نظر و اتحادی که لازمه حضور 
یک تیم در لیگ است نرسیدند. اختلاف در باشگاه تراکتور موج می زند اما در 
ظاهر همه چیز خوب به نظر می رسد. این دقیقا مخرب ترین نوع رابطه در یک 
تیم فوتبال است؛ هرچند مدیران این باشگاه فعلا تصمیم گرفتند تا نیم فصل به 
پاکو خمز فرصت دهند اما به نظر می رسد نتیجه بازی با استقلال در سرنوشت 

این مربی بسیار تاثیر گذار است. 

گزارش»فرهیختگان«ازحواشیپیرامونآبیها

از  غائله کارت های هدیه تا احتمال کسر امتیاز 
باشگاهاستقلالبهدنبالجلوگیریازبستهشدنپنجرهزمستانی

اتحادوهمدلیحلقهگمشدهتراکتور

کو خمز فرار  رو به جلوی پا

احتمال تغییرات در هیات مدیره: عضو جنجالی رفتنی شد؟

مجمع عمومی و عادی باشـــگاه اســـتقلال که قرار بود ۱3 آبان ماه برگزار شـــود باز هم به تعویق افتاد، این در شـــرایطی بود که پیش از این و در تاریخ قبلی 
تعیین شـــده، این جلســـه بدون نتیجه برگزار شـــد تا همه توجهات به تاریخ جدید معطوف شـــود که درنهایت در تاریخ فوق هم این جلســـه برگزار نشد. 
در حال حاضر با حضور چهار نفر در هیات مدیره، امور باشگاه استقلال پیش می رود و قرار بود جهت ترمیم و تکمیل اعضای هیات مدیره، این مجمع 
برگزار شود. این در حالی است که علت لغو جلسه اخیر به جمع بندی نرسیدن بابت معرفی اعضای جدید و ترمیم هیات مدیره عنوان شده است.  
در این خصوص گفته می شود قرار است دو هفته دیگر این جلسه برگزار شود، اما شنیده های خبرنگار »فرهیختگان« حکایت از آن دارد که احتمال 
تغییرات در بدنه مدیریتی باشگاه استقلال و جابه جایی چند عضو طی روزهای آینده وجود داشته است و این در حالی است که در این خصوص شنیده 
می شود احتمال جدایی یکی از اعضای جنجالی هیات مدیره که طی هفته های اخیر حواشی زیادی پیرامون عملکرد وی به وجود آمده، زیاد خواهد بود. 
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محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

صدای نخبگان، نگاه جوانان
روزنـــــــامه فرهیختـــــــگان
FA R H I K H T E G A N
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f a r h i k h t e g a n o n l i n e
مجــــــری انحصـــــــــــــاری
 تبلیغـــــــــات محیطــــــــــی
اســامی آزاد  دانشــگاه   

۰9398888699

گهی فقدان سند مالکیت آ

ی به شـــماره وکالت  آقای مهران فرهادی ورنوســـقادرانی وکیل آقای مجتبی میرحیدر

۱۱۱۱2۴ مـــورخ ۱۴0۱/0۸/2۴ تنظیمـــی دفتـــر اســـناد رســـمی 33۸ تهران بـــا ارائه دو برگ 

شـــهادت شـــهود که در دفتر اسناد رسمی شماره 3۵۴ کلاردشت تصدیق امضا شده 

و طی درخواست مورخ ۱۴02/03/3۱ اعلام نموده که سند مالکیت ششدانگ یک قطعه 

ک 3۵۹ فرعی از ۶ اصلی  زمین محصور به دیوار به مســـاحت ۷۸۸ مترمربع دارای پلا

واقع در قریه مجل بخش یک ییلاقی حوزه ثبت کلاردشـــت که ســـند مالکیت آن در 

ذیل ثبت ۵۹۶3 صفحه 3۴۶ جلد ۴2 و شماره سریال 0۸۸۷2۶ سری الف سال ۸2 

ی ثبت و صادر گردیده اســـت به علت اسباب کشـــی مفقود  به نام مجتبی میرحیدر

شـــده و تقاضای صدور ســـند مالکیت المثنی نموده اســـت. لذا در اجرای ماده ۱20 

گهی می شـــود چنانچه کســـی مدعی  آیین نامـــه اصلاحـــی قانون ثبت در یک نوبت آ

گهی  یخ نشـــر این ا انجام معامله با وجود ســـند مالکیت مذکور نزد خود باشـــد از تار

ظرف ده روز با ارائه اصل ســـند مالکیت یا ســـند معامله به این اداره مراجعه تا اقدام 

لازم بـــه عمـــل آیـــد در غیـــر این صورت پس از انقضای مدت مذکور نســـبت به صدور 

سند مالکیت المثنی طبق مقررات اقدام خواهد شد.

1402/08/20  : یخ انتشار تار

میم الف: 1602059

ک کاردشت هادی ماحسینی – رئیس ثبت اسناد و اما


